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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi indokolja a két kereskedelmi tévé által fizetendő koncessziós díj csökkentését brutális
megszorítások idején?” címmel a Házszabály 91 . § (1) és (2) bekezdése alapján kérdést
kívánok benyújtani Oszkó Péter pénzügyminiszternek .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Bizonyára a Pénzügyminisztérium előtt is ismert tény, az Országos Rádió és Televízió
Testület előtt van az RTL Klub és a TV2 koncessziós díjának csökkentésérő l szóló javaslat. A
hírek szerint az újabb brutális megszorító csomagot támogató MSZP és SZDSZ Országo s
Rádió és Televízió Testületbe delegált tagjai támogatják azt az indítványt, amely az t
jelentené, hogy akár milliárdokkal is csökkenjen a két kereskedelmi tévé által befizetendő díj
összege. A döntés tehát százmilliókkal, milliárdokkal károsíthatná meg a médiahatósá g
költségvetést, ami negatív hatással lesz az állami költségvetésre is .

A díjcsökkentésnek beláthatatlan következményei lehetnek a hazai médiarendszerre . A dönté s
meghozatala esetén kérdés, hogy mi lesz a részben az Országos Rádió és Televízió Testüle t
nyújtotta forrásokból működő helyi rádiók, televíziók sorsa . Ráadásul miközben a Bajna i
Gordon által bejelentett MSZP-csomag amúgy is milliárdokat von el a közmédiától, ez a lépé s
további
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Kérdés, hogy a médiahatóságnak, illetve mivel a kérdés az állami költségvetést is illeti a
Pénzügyminisztériumnak van-e forgatókönyve arra, mib ől pótolná a kieső forrásokat .

Nem véletlen, hogy az Országos Rádió és Televízió Testület néhány tagja, különböz ő szakmai
szervezetek, valamint a Magyar Televízió ügyvezető alelnöke sem látja indokoltnak a
díjcsökkentést . Kérdés, hogy az Országos Rádió és Televízió Testület ellen tud-e állni, illetv e
az MSZP és az SZDSZ választások el őtt ellen akar-e állni a két nagy külföldi tulajdonú
kereskedelmi televízió kérésének .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fenti üggyel kapcsolatban az alábbi kérdésekre várom válaszát :

- Mi a Pénzügyminisztérium véleménye az ügyrő l?
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- Mi indokolja – főleg brutális megszorítások idején - a két legnagyobb, évről évre
rekordprofitot termelő , külföldi tulajdonú médiacégnek biztosított ilyen mérték ű előnyt?

- Milyen adatokkal, elemzésekkel indokolható egy ilyen döntés ?

- Mi indokolja, hogy miközben a Bajnai Gordon vezette MSZP-kormány amúgy i s
milliárdokat készül elvenni a közszolgálati médiától, közben az Országos Rádió és Televízi ó
Testület MSZP és SZDSZ-es tagjai – valószínűleg pártjaik nyomására – százmilliókról ,
milliárdokról mondjanak le a kereskedelmi tévék javára ?

- Van összefüggés Ön szerint a kereskedelmi televíziók díjcsökkentésének szocialista é s
szabaddemokrata támogatása és a közelgő választási kampányokban a kereskedelmi tévé k
által betöltött kiemelkedően fontos közvélemény befolyásoló szerepe között ?

- Mivel a díj csökkentő döntésnek lehetnek az állami költségvetésre gyakorolt hatásai is, ezér t
felmerül a kérdés, történt-e egyeztetés a Pénzügyminisztérium, valamint az Országos Rádió é s
Televízió Testület között az ügyben ?

- A Pénzügyminisztériumnak, valamint a jelent ős részben állami költségvetésb ő l gazdálkodó
Országos Rádió és Televízió Testületnek van-e forgatókönyve arra, miből pótolja majd a
kieső forrásokat?

- A Pénzügyminisztérium vizsgálta-e az üggyel kapcsolatban a tiltott állami támogatá s
kérdését, ami ellentétes lenne a vonatkozó EU irányelvvel ?

Várom Miniszter Úr megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2009 . május 11 .

dr. Cser-Palkovics András
országgyű lési képviselő
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